

Dear Token Bride,

When we come together, we just don't talk about the Message, we come together to apply the Blood, to apply the Token; and the Token is the Message of the hour! That's the Message of this day! That's the Message of this time.

We have applied that Token to ourselves, to our homes, and to our families. We're not ashamed. We don't care who knows it. We want everybody to know it, every passerby to see and know: We are **Tape People**. We are a **Tape Home**. We are God's **Tape Bride**.

Holy Spirit = Token = Message. They are all the same. You cannot separate them. Father, Son, Holy Ghost = Lord Jesus Christ. You cannot separate them.

Message = Messenger. No matter what the critics say, THE PROPHET SAID, you cannot separate them.

God is your joy. God is your strength. Knowing this Message, knowing It is the only Truth, knowing It is the Token, that's our sufficiency. Some might say, "I believe It. I believe It. I believe It's the Truth. I accept It as the Truth." That's all good, but yet It's got to be applied.

The prophet said this Message is the Token for today. This Message is the Holy Spirit. If you have any Revelation of this Message you can plainly see the hour we are living in. So many are saying, "I believe It. God sent a prophet. It is the Message of the hour," but boast by saying they do not, and will not, play the very Voice of the Token in their churches.

God didn't speak through His mighty angel and just say something unless it had a meaning. He told us he taught us by types and shadows. In this Message, the prophet goes into great detail to tell us what Rahab and her family did in order to be SAVED, to become the Bride. He was clear about what she did.

When the tape boys played the "TAPE"... Wait a minute, what did that messenger do? Played a Tape. Then what did she do? Made her home a TAPE CHURCH. She was

亲爱的记号新妇,

当我们聚集一起时, 我们不只是谈论这个信息, 我们聚集一起是来应用**宝血**, 应用这个**记号**;而这个**记号**就是这个时刻的**信息**! 那就是这个时代的信息! 那就是这个时间的**信息**。

我们已将那个**记号**应用在我们自己身上、以及我们的家和我们的家人身上。我们不觉得羞耻。我们不在乎谁知道。我们想要每个人都知道, 想要每个路过的人都看到并知道: 我们是**听磁带的人**。我们是一个**磁带之家**。我们是**神的磁带新妇**。

圣灵 = 记号 = 信息。它们都是一样的。你不能将它们分开。父、子、圣灵 = 主耶稣基督。你不能将这些分开。

信息 = 使者。无论批评者们说什么, 先知说, 你不能将它们分开。

神是你的喜乐。神是你的力量。知道这个**信息**, 知道它是唯一的**真理**, 知道它是这个**记号**, 那就是我们的满足。有些人可能会说: "我相信它。我相信它。我相信它是真理。我接受它是真理。"那都很好, 但是它仍然必须被应用。

先知说这个**信息**就是给今天的**记号**。这个**信息**就是**圣灵**。如果你对这个**信息**拥有任何的**启示**, 你就能清楚地看到我们所生活的时刻。许多人在说: "我相信它。神差遣了一位先知。它是这个时刻的**信息**,"但却夸口说他们没有, 并且不会, 在他们的教会里播放这个**记号**的**真正声音**。

神通过祂大能的天使说话, 不是随便说点什么, 除非它有意义。他告诉我们他通过预表和影子教导我们。在这个**信息**中, 先知非常详细地告诉我们**喇合**和她的家人做了什么以便**得救**, 成为**新妇**。他对于她所做的事说很清楚。

当磁带弟兄们播放"**磁带**"时……等一下, 那位信使做了什么? 播放了一盘**磁带**。然后喇合做了什么?

not ashamed to say, “See that red cord, that means I am a TAPE CHURCH”.

You think if she would have said, “Yes, I believe the messenger and the Message, but we don’t play the Tapes anymore in our church. I have a pastor that says NO, he is just to preach and quote what the tapes say.” You think she would have been saved ...???

She applied the token, and her house was saved, or she had perished down there where she was at.

You’ve heard many ministers make excuses about playing the tapes, but most all say: “The prophet never said play the tapes in church.”

The prophet said Rahab made her home a church, and her church played the Tapes. And because she played the Tapes in her church, her, and all her TAPE Church, were under the Token and saved. Every other church perished.

Brothers and sisters, please, I’m not saying a pastor cannot preach this Message, or it’s wrong if he does. In my own way, I’m preaching now through this letter, but open your heart and listen to what the prophet is saying and warning you about. If you’re pastor is not, or will not, play the tapes in your church by making some kind of excuse; whatever it might be, according to the Word, no matter how much he says I believe the Message of the hour, according to what I believe the Word says, the Token, the Message of the hour, is not being applied.

This Sunday, I invite you to come listen with the Branham Tabernacle at 12:00 P.M., Jeffersonville time, to the Message: *Token 63-0901M*. If you can’t join us, play any Token Message, and apply It.

Bro. Joseph Branham

Scriptures to read before hearing the Message:

Genesis 4:10

Exodus 12th chapter

Joshua 12th chapter

Acts 16:31 / 19:1-7

Romans 8:1

将她的家变成了一个**磁带教会**。她并不羞愧地说：“看那根红线，那意味着**我是一个磁带教会**”。

你认为如果她说：“是的，我相信这位使者和这个**信息**，但我们不再在我们的教会里播放**磁带**了。我有一位牧师说**不用播放**，他只要传讲和引用磁带上所说的，”你认为她会得救吗……？？？

她应用了那个记号，她一家人都得救了，如若不然，她就在她所在之地灭亡了。

你听过许多传道人播放磁带找借口，但几乎所有人都说：“先知从未说过要在教会里播放磁带。”

先知说喇合将她的家变成了一个教会，而她的教会播放了磁带。又因为她在她的教会里播放了磁带，她以及她整个磁带教会，都在那个记号之下并得救了。所有其他的教会都灭亡了。

弟兄姊妹们，请注意，我不是说一位牧师不能传讲这个**信息**，或者说如果他这样做是错的。我以自己的方式，现在正通过这封信在传讲，但请敞开你的心，听听先知正在说什么，以及他正在警告你的事。如果你的牧师找某种借口，不在，或者不愿在你的教会里播放**磁带**；无论是什么借口，根据**神的道**，无论他说他多么相信这个时刻的**信息**，根据我认为神的道所说的，那么这个记号，这个时刻的**信息**，就没有被应用。

这个周日，我邀请你和伯兰罕会堂在杰斐逊维尔时间下午 12:00 一起来听这个**信息：记号 63-0901M**。如果你不能加入我们，请播放任何**记号信息**，并应用它。

约瑟·伯兰罕弟兄

听信息前阅读的经文：

创世记 4:10

出埃及记 12 章

约书亚记 12 章

使徒行传 16:31 / 19:1-7

1 Corinthians 12:13 Ephesians 2:12 / 4:30 Hebrews 6:4 / 9:11-14 / 10:26-29 / 11:37 / 12:24 / 13:8, 10-20 St. John 14:12	罗马书 8:1 哥林多前书 12:13 以弗所书 2:12 / 4:30 希伯来书 6:4 / 9:11-14 / 10:26-29 / 11:37 / 12:24 / 13:8, 10-20 约翰福音 14:12
---	--